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Concept verslag Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord 
Datum 20-03-2025 

Tijd 8:30 - 10:00 

Locatie Uden, Hockeyweg 5, Meeters vergadercentrum 

Voorzitter Dhr. Mikkers 

Aanwezigen Dhr. Bijl, Mw. Buijs, Mw. Claassen, Mw. Van den Elsen, Mw. Van Hees, Mw. 
Hellings, Dhr. De Man, Dhr. Van Meygaarden, Mw. Moorman, Dhr. Van de Mortel, 
Dhr. Van der Pas, Dhr. Pors, Dhr. Van Rooij, Mw. Van Schaijk, Dhr. Timmermans. 
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AGENDA 
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OPENING EN VASTSTELLEN AGENDA 
Notulen: 
Dhr. Mikkers opent de vergadering. dhr. De Man, dhr. Van Rooij en mw. Van Hees 
sluiten digitaal aan. Dhr. Van der Pas sluit iets later aan bij agendapunt 6a. 

Dhr. Smid, Dhr. Kemna, Dhr. Jacobs en de vertegenwoordiger van de Politie 
Oost-Brabant zijn verhinderd. 
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VERSLAG EN BESLUITENLIJSTEN 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Het verslag van het Algemeen Bestuur van 28 november 2024 ongewijzigd 
vast te stellen.  

2. Kennis te nemen van de besluitenlijsten van het Dagelijks Bestuur van 26 
november 2024 en 10 februari 2025. 

3 MEDEDELINGEN 
Notulen: 
Terugblik 

• BAC Informatievoorziening 29-11-'24 en 14-2-'25 
De vernieuwing van de Missiekritische Communicatie (VMX), de opvolger C2000, loopt 
vertraging op.  

Storing C2000/P2000 jaarwisseling, tijdens oudjaarsnacht heeft een forse verstoring in 
het radiobedieningssysteem eOCS geleid tot problemen met het spraakcontact tussen 
centralisten in de meldkamers en collega’s – en andere hulpverleners – op straat. 

 

• BAC Brandweer 14-2-'25 
Samenwerkingsagenda veiligheidsregio’s (inclusief brandweerpilots), het 
Veiligheidsberaad heeft besloten te komen tot een samenwerkingsagenda voor de 25 
veiligheidsregio’s op basis van een bestuurlijk afwegingskader.  De reden hiervoor is 
onder andere de wens van de minister om te komen tot meer collectiviteit binnen de 
veiligheidsregio’s. Landelijk moeten we meer samenwerken, maar er is geen sprake 
van een beweging naar één organisatie zoals bij de vorming van de Nationale Politie. 
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Bouwsteen 1 – vrijwilligheid, het implementatieplan voor bouwsteen 1 heeft al ruim 
twee jaar de status van een principeakkoord. Voor vaststelling zijn financiële en 
juridische randvoorwaarden van belang. Zoals aanpassen van arbeidstijdenwetgeving. 
Daaraan is nog niet voldaan. Ook de vakbonden zijn nog niet akkoord. 

 

• BAC GHOR 22-1-‘25 
Ter ere van 25 jaar GHOR is onder andere een e-magazine gepubliceerd. Het feest 
vindt plaats in de Brabanthallen. 

Verder is de Versterking weerbare samenleving en versteviging van de positie DPG 
aan de orde geweest. 
 

• Veiligheidsberaad 13-12-'24 en 12-03-‘25 
Er is op 3 maart met de minister gesproken. 

Consequenties BDuR bezuiniging, de BDuR bezuiniging moet in een breder 
perspectief worden geplaatst: de hedendaagse dreigingen en het toenemende belang 
van het versterken van maatschappelijke weerbaarheid vragen niet alleen om het in 
stand houden van de huidige financiering maar juist om een extra investering in de 
veiligheidsregio’s. Naar aanleiding hiervan heeft een delegatie van het 
Veiligheidsberaad gesproken met de minister en staatssecretaris van JenV en hen het 
voorstel gedaan om richting Voorjaarsnota tot een totaalafspraak te komen over de 
financiering van de veiligheidsregio’s: 

• De minister heeft toegezegd dat zijn inzet voor de Voorjaarsnota is om de 
veiligheidsregio’s van voldoende financiering te voorzien. Zowel door de 10% 
korting op de BDuR structureel te compenseren, als door extra financiering ter 
beschikking te stellen voor taken in het kader van civiele weerbaarheid in 
Nederland. Deze inzet is een stap in de goede richting, maar biedt nog geen 
garanties voor de uitkomsten van het politieke proces van de Voorjaarsnota. 

• Het Veiligheidsberaad blijft druk uitoefenen op het gewenste resultaat in de 
Voorjaarsnota, waarbij wordt samengewerkt met de VNG. Middelen om dat te 
bereiken variëren van publieke uitingen tot politieke en bestuurlijke lobby. 
Ondertussen werkt het Veiligheidsberaad via een bestuurlijke opdracht aan de 
RCDV aan een eerste inhoudelijke invulling van onze bijdrage aan het versterken 
van de weerbaarheid van de samenleving. 

Dhr. Van de Mortel vindt de verwerking van het risico op een 10% korting op de BDuR 
in de risicoparagraaf van de begroting een goede optie. Hij wil weten of het risico op 
sluiting brandweerkazernes nu van de baan is. Dhr. Mikkers stelt dat dat aan iedere 
regio zelf is. 

Aanpak mentale klachten personeel veiligheidsregio’s (waaronder PTSS), er is een 
principebesluit over de erkenning van PTSS als beroepsziekte en een concept-
landelijke regeling PTSS. De gesprekken met de bonden lopen. 

Civiel-militaire samenwerking, n.a.v. rekenkamer rapport over de derde hoofdtaak van 
de krijgsmacht (ondersteuning bij rampen en crisis) in relatie tot het beschermen en 
verdedigen van Nederlandse en NAVO grondgebied (hoofdtaak 1). De vraag is: Hoe 
gaan we om met de grotere focus op hoofdtaak 1 en de consequenties van hoofdtaak 3 
voor de veiligheidsregio's. 

https://ghor25jaar.ggdghor.nl/januari/
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Opdracht ‘versterken weerbare samenleving’ – claim noodsteunpunten. Er is een 
bedrag van 50 mln. geclaimd voor de steunpunten, afhankelijk van de wijze waarop 
deze worden ingericht zal blijken of dit bedrag voldoende is. 

Vitaalbeoordeling veiligheidsregio’s, het ministerie van J&V is voornemens om 
veiligheidsregio’s begin dit jaar aan te wijzen als vitaal. Dat betekent dat directe inzet 
van de brandweer, crisisbeheersingsprocessen en -besluitvorming als onmisbaar voor 
functioneren van de maatschappij worden aangewezen.  

Ambities klimaatveiligheid, deze ambitie bevat de onderdelen hitte, droogte, storm en 
overstromingen. 

Overige 
• Stavaza Bluswaterovereenkomsten 

Het is belangrijk dat besluitvorming op korte termijn gaat plaatsvinden, aangezien 
Brabant Water de voorwaarde heeft gesteld dat alle overeenkomsten voor 30 juni 2025 
getekend dienen te zijn, zodat al in 2025 het lagere tarief kan worden gehanteerd.  

Mw. Van Schaijk en mw. Buijs roepen daarom de burgemeesters op om binnen de 
eigen gemeente de besluitvorming tijdig te laten plaatsvinden. 
 

• Publiek jaarverslag 
Het publiek jaarverslag is gereed en beschikbaar op de website www.vrbn.nl. 

 

• Opvolging sectorhoofd Risicobeheersing 
Frank van Krieken volgt in mei Peter Bandsma op als sectorhoofd Risicobeheersing. 

 

• Oproep tot investering in pandemische paraatheid 
Mw. Claessen vertelt dat de Provincie Noord-Brabant mede namens de 
Veiligheidsregio’s in Brabant, de Provinciale Raad Gezondheid Noord-Brabant, het 
Regionale Overleg Acute Zorgketen en de GGD’en in Brabant, een oproep heeft 
gedaan aan de minister van VWS om te investeren in pandemische paraatheid, omdat 
er een bezuiniging van 300 mln. is ingepland. 
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POST IN/UIT 
Besluit: 

1. Het Algemeen Bestuur besluit de ingekomen en uitgegane stukken t/m 
4-3-2025 voor kennisgeving aan te nemen. 

 
5 TER BESLUITVORMING 

 

5.a 
 

Privacyverklaring 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Kennis te nemen van de Privacyverklaring; 
2. Het Privacybeleid uit 2018 en het Privacyreglement uit 2021 in te trekken. 

5.b Leden Dagelijks Bestuur en portefeuilles 
Besluit: 

http://www.vrbn.nl/
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 Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Dhr. van Meygaarden aan te wijzen voor het aandachtsgebied Bevolkingszorg; 
2. Dhr. van der Pas aan te wijzen voor de aandachtsgebieden Huisvesting en 

(haalbaarheidsonderzoek) Risk Factory; 
3. De keuzes voor de plaatsvervangend voorzitter en het aandachtsgebied 

maatschappelijke weerbaarheid uit te stellen totdat de nieuwe burgemeester 
van de gemeente Oss bekend is. 

Notulen: 
Mw. Buijs laat weten dat ze blij is met de voordracht van mw. De Jonge als 
burgemeester van de gemeente Oss.  

5.c 
 

Onderbesteding Begroting 2024 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Nog niet gemelde voordelige afwijkingen ten opzichte van de begroting 2024 
vast te stellen, in verband met rechtmatigheid. 

Advies adoptiegroep d.d. 17 maart 2025: 
De adoptiegroep heeft kennisgenomen van dit voorstel. 
Notulen: 
Mw. Moorman wil graag weten of deze voordelige afwijkingen incidentele voordelen 
betreffen. Mw. Van Schaijk laat weten dat het inderdaad incidentele voordelen betreft.  
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TER BESPREKING 
 

6.a Kaderbrief 2026 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Kennis te nemen van de uitgebrachte zienswijzen op de Kaderbrief 2026; 
2. De voorgestelde reactie van het bestuur op de uitgebrachte zienswijzen aan te 

houden en deze gecombineerd te bespreken in het AB van 3 april 2025 bij de 
behandeling van de concept Programmabegroting 2026; 

3. Kennis te nemen van de memo Financieel beeld VRBN; 
4. De uitgangspunten voor de verdere uitwerking in de programmabegroting 2026 

zoals beschreven onder ‘Verdere uitwerking Begroting 2026’ in de ‘Financieel 
beeld VRBN en uitgangspunten begroting 2026’ vast te stellen; 

5. Kennis te nemen het concept voorstel resultaatbestemming (deze zal ter 
vaststelling worden aangeboden in het AB van 3 april 2025. 

Notulen: 
Dhr. Mikkers herinnert het AB aan de tijd (2016-2019) waarin de Veiligheidsregio zich 
op dun ijs bevond. Die tijd ligt achter ons, maar onze Veiligheidsregio kent nog steeds 
een lage inwonersbijdrage. Dat zie je ook terug in het signaal over de hoge werkdruk 
die steeds wordt ervaren. In de memo ‘Financieel beeld VRBN en uitgangspunten 
begroting 2026’ staat dat verder toegelicht. 

Mw. Buijs wijst erop dat de wethouders financiën van de gemeenten verplicht zijn om 
scherp naar de eigen begroting te kijken en ook naar verschillende 
gemeenschappelijke regelingen. Dat is goed. Dit AB kan het in inhoudelijke context 
plaatsen. 
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Mw. Van Schaijk geeft aan dat er nu voor gekozen is om af te zien van de eerder 
gevraagde 3O-ontwikkeling en dat de Veiligheidsregio dit gaat opvangen. Ook voor 
nieuwe 3O-ontwikkelingen zal alles op alles worden gezet om ook dan oud voor nieuw 
in te zetten. Daarnaast kan het risico van de BDUR-korting voor het eerste jaar worden 
afgedekt via het positief rekeningresultaat.   

Mw. Van den Elsen vraagt zich af hoe het dan toch kan het nieuw beleid (Risk Factory 
en weerbaarheid) uit de eigen begroting komen? Ze vindt dat moeilijk uitlegbaar. Mw. 
Moorman sluit daarbij aan. De raden merken dat ze in eigen vlees moeten snijden en 
dat geldt dan ook voor de eigen gemeenschappelijke regelingen. 

Dhr. Van der Pas vindt het ook moeilijk uitlegbaar is daarom blij met de toelichtende 
brief, maar vraagt ook om meer duidelijkheid. Wat is precies de impact van de 
geschetste gevolgen. En wat is de impact van het voordelig resultaat, kan die niet 
daarvoor worden ingezet. 

Ook dhr. Van Meygaarden vindt dat we kritisch moeten blijven op de uitgaven. 

Dhr. Van de Mortel stelt dat ook de gemeente Vught voor zware bezuinigingen staat, 
ook hij wil een goede uitleg over de gevolgen. En geeft mee dat hij afwijzend staat 
tegenover bezuinigingen op kazernes. 

Dhr. De Man wil weten of we de goede dingen doen. Houdt je zoveel mogelijk bij de 
reguliere taken en zorg dat je flexibel blijft. Ben voorzichtig met de stappen en de 
eventuele keuze voor een Risk Factory. 

Ook mw. Van Hees kan zich vinden in de eerder opmerkingen en is blij met de nadere 
toelichting. Ook zij heeft vragen over de Risk Factory. 

Dhr. Mikkers trekt de volgende conclusies en stelt de volgende vragen: 
1. Er moet scherp worden gekeken naar de financiële mogelijkheden binnen de 

Veiligheidsregio. De vraag leeft of er al scherp genoeg is gekeken. 
2. Weerbaarheid komt voor uit de basistaak die we nu al hebben. Misschien moeten 

we dat nu scherper neerzetten. En mochten er taken bij komen dan willen we eerst 
de toezegging van financiële middelen. 

3. De Risk Factory was al onderdeel van ons beleidsplan en moet leiden tot een 
budgettair neutraal voorstel voor de gemeenten, er ligt nu dus geen claim. 

4. Het voordelig saldo over 2024 is incidenteel en biedt geen dekking voor de 
indexering, want deze is structureel. 

5. Het jaarrekeningresultaat reserveren we t.b.v. van de mogelijke BDUR-korting en 
wordt alsnog uitgekeerd aan de gemeenten, mocht de reservering niet nodig 
blijken. 

6. We zetten nu geen aanvullende takendiscussie in en willen niet tornen aan 
kazernes en vrijwilligers. 

Mw. van den Elsen vraagt wat er nog mogelijk m.b.t. de taken van de Veiligheidsregio 
en denkt daarbij bijv. aan risicobeheersing. Overigens is Boekel wel enthousiast over 
het idee van de Risk Factory. 

Dhr. Van de Mortel vraagt zich af of het verantwoord is om terug te komen op het 
beleidsplan of dat er misschien meer kan worden gefaseerd. Hij onderschrijft dat je met 
incidentele middelen geen structurele problemen kan oplossen. 

Dhr. Van der Pas geeft aan dat de gemeente Maashort over 2026 zelf niet indexeert, 
waarom zou de Veiligheidsregio dat ook niet kunnen. Hij ziet dus graag dat de 
gevolgen scherper in beeld worden gebracht. 
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Mw. Van Schaijk stelt voor, de voorgestelde reactie van het bestuur op de uitgebrachte 
zienswijzen aan te passen n.a.v. de gevoerde discussie. En zegt daarbij toe ook zorg 
te dragen dat dat ook weer terugkomt in de Programmabegroting 2026. 

Mw. Buijs pleit ervoor dat er niet wordt getornd aan de kazernes, de vrijwilligers en de 
ondersteuning. 

Dhr. De Man pleit er voor dat de Veiligheidsregio een flexibele en slagkrachtige 
organisatie moet kunnen blijven. 

Jack vraagt of het helpt als er bij de Programmabegroting 2026 een financieel overzicht 
per gemeente komt, waaruit de verschillen met 2025 blijken. Het AB stelt dat inderdaad 
op prijs. 

Afgesproken wordt dat de voorgestelde reactie van het bestuur op de uitgebrachte 
zienswijzen zal worden aangepast en opnieuw zal worden besproken in het AB van 3 
april 2025. 

 
6.b 
 

Strategische grondaankoop Zeeland 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. In te stemmen met de aankoop van het perceel Voederheil kadasternr. 
ZLD02-K-1599, dit perceel grenst aan de vestiging in Zeeland; 

2. In te stemmen met de plaatsing van een hekwerk en de bestrating van het 
terrein ten behoeve van een beperkte ingebruikname. De jaarlijkse lasten van 
circa €70.000 voor de komende 5 jaar te dekken uit het positief 
jaarrekeningresultaat 2024. 

Advies adoptiegroep d.d. 17 maart 2025: 
De adoptiegroep adviseert positief over de aankoop van de grond, maar adviseert 
daarbij wel om structurele dekking te zoeken voor de lasten en vooralsnog geen 
investeringen in hekwerken of bestrating te doen in afwachting van concrete plannen 
met structurele dekking. 
Notulen: 
Dhr. Van der Pas van de gemeente Maashorst neemt gezien zijn gemeentelijk belang 
niet deel aan de discussie en aan de besluitvorming. 

Mw. Van Schaijk geeft aan dat ze wil bestraten en omheinen om t.b.v. tijdelijke 
knelpunten daadwerkelijk gebruik te kunnen maken van dit perceel. Een voorstel over 
al dan niet structurele ingebruikname van dit perceel zal binnen de nu voorgestelde 
periode van 5 jaar aan het bestuur worden voorgelegd. 

6.c Vervolgacties Bestuursdag 22 januari 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. De focuspunten te bekrachtigen als resultaat van de bestuursdag van 22 
januari 2025. 

2. In te stemmen met de voorgestelde vervolgacties. 
Notulen: 
Mw. Van Hees vraag om verduidelijking over de focuspunten vanuit de praatplaat. 

Dhr. Mikkers laat weten dat het vooral het gaat over het aanscherpen van een aantal 
punten zoals die ook al in het beleidsplan 2024-2027 staan genoemd. 
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Mw. Van Schaijk geeft aan dat de visie en het beleid rondom de genoemde 
focuspunten opnieuw terug zullen komen in de aangekondigde vervolgdocumenten. 

 
6.d 
 

Uitgangspunten haalbaarheidsonderzoek Risk Factory 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. De voorgestelde ‘Uitgangspunten bij het haalbaarheidsonderzoek’ voor de Risk 
Factory vast te stellen; 

2. Een haalbaarheidsonderzoek naar een Risk Factory binnen Brabant-Noord uit 
te voeren en dit te presenteren in het Algemeen Bestuur van 3 juli. 

Notulen: 
Een aantal bestuurders vraagt om aanvullingen op de uitgangspunten, zoals een 
verbreding van de doelgroepen met ouderen, mantelzorgers. Wel beseffend dat dit 
fasegewijs kan. 

Belangrijk dat naast de bestuurders, ook de laag eronder worden betrokken bij het 
haalbaarheidsonderzoek. Dat geldt overigens ook voor de wethouders Zorg. De Risk 
Factory is een initiatief van de Veiligheidsregio, waarbij betrokkenheid en draagvlak 
van andere partijen belangrijk is. 

Mw. Claassen vertelt dat de GGD graag een analyse wil maken om uit te zoeken welke 
zaken of onderwerpen die de GGD nu doet, door een Risk Factory zou kunnen worden 
vervangen. In juli komt dit aan de orde in het bestuur van de GGD. 

Dhr. Van der Pas vindt het goed als er wat meer tijd wordt genomen. 

Dhr. Mikkers wil dan wel graag een tijdsplanning om de vaart erin te houden. 

6.e 
 

Programma-opzet Weerbare Samenleving 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. In te stemmen met de programma-opzet Versterken weerbare samenleving. 
2. Samen met de gemeentelijke organisaties de regionale weerbaarheidsopgave 

verder uit te werken op de punten 4-5-6 van het programma: 

• Duidelijke overheidscommunicatie (4) 

• Platform en netwerk weerbare samenleving (5) 

• Vormgeven burgerhulpverlening (6) 

3. Het Algemeen Bestuur jaarlijks te informeren over de voortgang van het 
programma. 

Notulen: 
Dhr. Mikkers geeft aan dat mw. Van Schaijk binnen de Raad van Commandanten en 
Directeuren Veiligheidsregio (RCDV) portefeuillehouder weerbare samenleving is. 

Dhr. Mikkers wil ook gemeentes informeren breder dan alleen ons Algemeen Bestuur 
en ook breder dan alleen de afdeling Veiligheid. Hoe zorgen we ervoor dat het 
eigenaarschap verbreed wordt. 

Dhr. Van der Pas is het eens met de uitgangspunten. 

Mw. van den Elsen wil weten of dit een taak van de Veiligheidsregio is en welke 
financiële middelen ervoor beschikbaar zijn. Dhr. Mikkers laat weten dat de 
Veiligheidsregio’s een taak hebben m.b.t. de  continuïteit van de samenleving.  
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Dhr. De Man zou ook punt 3 (vergroten jongerenparticipatie voor weerbare 
samenleving) graag expliciet benoemd willen hebben. Mw. Van Schaijk geeft aan dat 
een terecht punt is, het onderscheid is niet zo scherp. We willen als Veiligheidsregio 
stevig inzetten op de punten 4, 5 en 6 maar dat betekent niet dat er geen aandacht is 
voor punt 3. 
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TER INFORMATIE 
 

7.a 
 

Beoordeling dekkingsprestatie brandweer 2023 
Besluit: 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Kennis te nemen van de Verantwoording Dekkingsplan over 2023. 
Notulen: 
Het bestuur constateert dat we tevreden kunnen zijn over dit resultaat en dat de 
brandweer doelmatig is ingericht. Mw. Buijs uit haar complimenten richting de 
brandweer. 

8 RONDVRAAG EN SLUITING 
Notulen: 
Dhr. Mikkers maakt van de gelegenheid gebruik om afscheid te nemen van mw. Buijs 
en dhr. Van de Mortel en hen te bedanken voor hun inbreng en inzet in het bestuur. 

Dhr. Mikkers sluit de vergadering. 

 


